
                    
 
 

Woerden, februari 2021 

 
 
 
Notulen van de algemene ledenvergadering van Fotoclub Iris van 22 
februari 2021 
 
Inleiding 
Dit jaar kon de ALV, door de coronamaatregelen, niet zoals gebruikelijk plaats vinden tijdens 
een “fysieke” clubavond. Gekozen werd voor een digitale versie in de vorm van een 
combinatie van mail en Zoom. Op deze manier kregen alle leden de beste gelegenheid om 
erbij betrokken te zijn.   
Zowel een deel van de discussie als de stemmingen vonden plaats per mail in de week voor 
de ALV. Er werden 2 stembriefjes per mail verspreid. De eerste bevatte de stemvragen over 
notulen, jaarverslag en begroting, en de andere het voorstel voor een nieuw bestuurslid. Dit 
betekende dat de stemmingen niet anoniem konden verlopen maar bij uitzondering vond het 
bestuur dat acceptabel. Ook was het niet mogelijk voor een Iris lid om een ander lid te 
machtigen om voor hem/haar te stemmen maar met deze procedure leek dat geen 
probleem. 
 
Aanwezig bij de Zoom-ALV: Paul Appelman, Ruud Biesbroek, Peter de Boer, Albertine 
Boere, Pieter Boere, Jos Brak (voorzitter), Jos Didden, Dick van Doorn, Oda van Groen, 
Jacqueline Mastenbroek, Lidy Nieuwendijk, Niek van Omme, Peter-Paul Oostveen, Marrie 
Pauw, Hannie Pluut, Gerda Postma, Hielke Postma, Lex Reichenfeld, Hanneke Stoof 
(penningmeester), Cees van Vliet, Ed van der Weijden, Els Wieringa (secretaris, notulist), 
Floris van Woudenberg. 
 
Afwezig met kennisgeving: Alieke van de Wetering. 
 
Gestemd in de week vóór de ALV: 28 Irisleden. Omdat 2 leden slechts op 1 stembriefje 
stemden kwamen er per stembriefje 27 reacties binnen. 
 
1. Opening 
Jos opent de vergadering om 20.07 uur en verwelkomt de aanwezige leden.  
  
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Jos geeft een korte toelichting op het beloop van deze ALV in 2 delen: per mail en via Zoom. 
Hij heet Lex Reichenfeld welkom, die als interim-bestuursondersteuner voorlopig bij het 
bestuur betrokken zal zijn (zie ook agendapunt 12).  
Aan de agenda wordt toegevoegd een extra punt over de jaarlijkse fotowedstrijd en Iris-
trofee, agendapunt 10. Ook komt dan de bestuursvisie aan bod. 
Ingekomen stukken: Er zijn via de mail meerdere vragen en opmerkingen binnen gekomen 
die gedeeltelijk al per mail of telefonisch beantwoord zijn en verder tijdens de ALV aan de 
orde zullen komen. 
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3. Notulen ALV dd 18 februari 2020 
De nummering van de punten 5 en 6 is onduidelijk. Wordt aangepast. 
In agendapunt 5 (de financiën) staat tweemaal een financiële (toekomst)visie vermeld. Een 
uitwerking hiervan wordt gemist. Dit komt verderop in deze ALV nog aan de orde. 
Verder geen op- of aanmerkingen. De notulen worden, na aanpassing, vastgesteld. 
 
4. Algemeen jaarverslag 2020 
Helemaal onderaan staat als datum van aanmaak januari 2020. Dat is een jaar te vroeg. Dit 
zal worden gecorrigeerd.  
Verder geen op- of aanmerkingen. Het jaarverslag wordt, na aanpassing, vastgesteld. 
 
5a. Financieel jaaroverzicht 2020, begroting 2021 met toelichting 
Hanneke geeft een toelichting bij de overzichten die zij gepresenteerd heeft. I.v.m. de 
beperkingen door de coronapandemie zijn sommige begrote activiteiten niet doorgegaan en 
sommige uitgaveposten dus weggevallen. Grote tegenvallers waren er niet.  
Dick legt uit waarom een post “fotokarton” bij het overzicht is opgenomen (in 2020 leeg 
gebleven). Soms zijn er kleine verschillen tussen de inkoop (gefinancierd door Iris) en de 
verkoop. Het is dus beter deze post erop te laten staan. 
Ruud heeft een vraag over de berekening van de contributie en het aantal betalende leden. 
Deze vraag wordt beantwoord. 
Bezit Iris 1 of 2 laptops? Het zijn er 2: eentje voor de presentaties bij de clubavonden en 
eentje voor de verhuur commissie. Deze laatste is een wat oudere laptop (financieel 
afgeschreven) maar hij wordt weinig gebruikt, doet het nog prima en bevalt goed. Er is geen 
reden tot vervanging en mocht dat nodig zijn is er voldoende geld in de reservepot. 
Overigens staat de back-up van deze laptop op de computer van Dick. Voor de commissie is 
dat geen probleem maar Albertine vindt het beter voor dit soort zaken geen particuliere 
computers te gebruiken. Het bestuur zal zich over deze kwestie buigen en zal de vraag 
meenemen in een bestuursvergadering. 
Voor de begroting werden 2 versies gepresenteerd: versie 1 met een “coronakorting” van € 
25, en versie 2 met ongewijzigde contributie van € 75 waarbij het overschot aan een 
bijzondere activiteit kan worden besteed. De versies zijn vóór de ALV per mail in stemming 
geweest. De uitslag: voor versie 1 11 stemmen en voor versie 2 16 stemmen. Versie 2 wordt 
dus aangenomen. De besteding van het overschot wordt t.z.t., als de grootste 
coronabeperkingen voorbij zijn, nader bepaald.  
Overigens heeft de Fotobond op ’t ogenblik in overweging om de contributie (en misschien 
ook de afdracht van Iris per lid) te verlagen. Daarover is nog geen besluit gevallen. 
Over de begroting valt verder alleen te vermelden dat de zaalhuur van de Maranathakerk 
hoger is dan van de Kruiskerk.  
Pieter merkt op dat in het verleden een afspraak is gemaakt dat activiteiten van een 
werkgroep, met een beperkte doelgroep binnen Iris, niet extra gefinancierd (“gesubsidieerd”) 
zouden worden. Dit om een kleiner aantal leden niet meer te begunstigen dan gebeurt bij de 
financiering van algemene activiteiten.  
Er blijken meer vragen te zijn over de besteding van de reservepot, samenhangend met de 
vraag naar een financiële toekomstvisie. Hanneke vindt de club te klein om een financieel 
beleidsplan voor op te stellen. Deze hele kwestie zal door het bestuur verder worden 
uitgewerkt, in overleg met de AC. 
 
6. Rapport van de kascontrole commissie 
Dick van Doorn en Floris van Woudenberg hebben d.m.v. een Zoom-sessie de financiële 
stukken bestudeerd. Zij hebben vastgesteld dat de kasstukken compleet en in 
overeenstemming met de werkelijkheid waren, en het saldo op de bankrekening in 
overeenstemming was met de kasstukken.  
Dick draagt de verklaring voor, licht toe dat de stukken er goed uitzagen. Het voorstel van de 
commissie om Hanneke decharge te verlenen wordt met applaus aangenomen. 
 



7. Benoeming kascontrole commissie 2021 
Voor de volgende kascontrole worden benoemd Floris van Woudenberg en Oda van Groen. 
 
8. Gang van zaken commissies 
De activiteitencommissie heeft een jaarverslag uitgebracht dat aan alle leden is verstuurd. Er 
zijn in de week vóór de ALV via de mail enkele suggesties binnen gekomen voor de 
programmering van de AC. Er was een verzoek van Ruud om minder externe fotografen te 
vragen als spreker. Ed licht toe dat het er maar één per jaar is. Dat wordt gewaardeerd, en er 
blijft voldoende gelegenheid over voor Iris-activiteiten. Ook pleit Ruud ervoor om meer extra 
activiteiten voor en door de leden, zoals fototochten, te organiseren. De AC heeft echter al 
heel wat werk aan de organisatie van de clubavonden en zou de buitenactiviteiten liever over 
willen laten aan de verdiepingsgroepen en particulier initiatief. Ad heeft gemaild dat hij vindt 
dat de werkgroepen te veel podium krijgen door een aparte presentatie op een clubavond. 
Hij stelt voor dat hun werk meegaat met de algemene fotobesprekingen van de leden op een 
clubavond, en dat hier hoe dan ook meer ruimte voor moet komen. De leden aanwezig bij de 
ALV hebben een andere mening. Ed neemt hierover contact op met Ad die nu niet bij de ALV 
aanwezig is. 
Deze en andere suggesties worden meegenomen bij de jaarplanning waar de AC binnenkort 
mee aan de slag gaat.  
Jos dankt de AC voor het vele werk dat zij verricht hebben, waarbij Ed laat blijken dat ze dat 
met plezier gedaan hebben. 
Expositie commissie: Deze bestaat niet meer, er zijn 2 vacatures sinds het vertrek van Reen 
en Gerda. Het bestuur werkt eraan om de commissie weer op poten te zetten. 
Verhuur commissie: Deze bestaat nu uit Dick en Hielke. Dick licht toe dat er 2 huurders van 
Irisfoto’s over zijn waar regelmatig contact mee is. Hoe het in de toekomst verder moet wordt 
samen met het bestuur uitgewerkt. 
BFWC: De commissie heeft mooi werk verricht met de selectie van foto’s voor de 
Bondsfotowedstrijd. De foto’s zijn te zien op de website. De uitslag is nog niet bekend. De 
input van foto’s loopt via de AC (waarvoor dank) maar is helaas wat verminderd door 
uitvallen van de jaarwedstrijd. Dat is hopelijk een tijdelijke kwestie. 
Beheer materialen: Lex is bezig met een inventarisatie voor vermelding op de website. Wordt 
vervolgd. 
Webmasters: Lidy en Jos krijgen applaus voor het mooie werk dat zij verrichten. 
Fotokarton: Dick wacht af of er behoefte is aan aanschaf van fotokarton. Omdat (bijna) alles 
in coronatijden digitaal verloopt is de behoefte afgenomen. Hoe het verder gaat moet nog 
blijken. 
 
9. Verkiezing nieuwe bestuursleden 
Als opvolger van de huidige secretaris heeft Dick van Doorn zich kandidaat gesteld. Per mail, 
vóór de ALV, hebben 27 Irisleden hierover hun stem uitgebracht: voor 25 stemmen, blanco 2 
stemmen, en tegen geen.  
Dick is dus, met applaus, gekozen tot secretaris. 
Helaas is er nog steeds geen invulling van de vacature voor algemeen bestuurslid. Sinds de 
zomer 2020 is daar al behoefte aan en is het bestuur incompleet. Een 4e bestuurslid is nodig 
om het werk van de secretaris te kunnen delen en voor de continuïteit daarvan. 
Lex Reichenfeld heeft zich bereid verklaard het bestuur tijdelijk op interim-basis te komen 
versterken. Omdat hij geen vast bestuurslid wordt is niet gestemd over deze toetreding. Voor 
uitleg over de inhoud van de functie wordt verwezen naar de rondvraag. 
Els krijgt een mooie toespraak van de voorzitter bij haar vertrek, en applaus van de 
aanwezige leden. Zij bedankt Iris nogmaals voor de goede jaren die zij er heeft gehad. Zij 
heeft er veel geleerd en fijne mensen leren kennen. Maar haar fotografische belangstelling 
ontwikkelt zich in een andere richting dan waar Iris goed in is en onze wegen moeten nu 
scheiden. Zij feliciteert Dick met zijn benoeming. Ook uit zij haar zorgen over het uitblijven 
van een bredere respons op de bestuur vacatures. Zij vindt het een blamage dat het bestuur 
nog steeds incompleet is. Desondanks: veel goeds toegewenst aan Iris en alle Irisleden. 



 
10. De jaarwedstrijd en Iristrofee 
Helaas moest door de coronamaatregelen in 2020 helemaal hiervan afgezien worden. Voor 
2021 zijn, door de onzekerheid over de ontwikkelingen wat betreft corona, voor dit vaste 
onderdeel van het Irisjaar nog geen plannen in de maak. De kans dat het komende mei door 
kan gaan lijkt gering, na de zomer zijn er hopelijk meer mogelijkheden. Een digitale versie is 
een reële optie.  
Het blijft een voortdurend punt van aandacht binnen het bestuur, komt elke keer terug op de 
bestuur agenda, en wordt verder opgepakt door het nieuwe bestuur. 
De twee juryleden die vorig jaar werden aangezocht zijn hiervan op de hoogte. Zij zijn bereid 
alsnog in functie te komen, en kunnen dat desgewenst ook digitaal vorm geven. 
Als vervolg binnen dit agendapunt geeft Jos B. als voorzitter zijn visie op de toekomst weer. 
Eerste zorg is nu om de club zo goed mogelijk door de coronatijd heen te laten komen. 
Algemeen aandachtspunt blijft, evenals onder het vorige bestuur, de verbetering van de 
kwaliteit van de fotografie van de Irisleden. Dit kan met cursussen en bij voorbeeld de 
diverse mentoraten vanuit de Fotobond (die helaas voorlopig allemaal afgelast zijn).  
Peter-Paul vraagt naar verdere concretisering hiervan. Floris oppert als suggestie om met 
een paar leden verder hierover na te denken en met voorstellen te komen. Het bestuur kan 
hun advies meenemen voor een beleidsvisie, en dat gebruiken om een financieel plan verder 
uit te werken. Naast Floris melden Peter-Paul en even later Niek zich hiervoor aan. Zij gaan 
aan de slag met dit kwaliteitsplan. 
 
11. Vaststellen datum ALV 2022 
Voorstel is maandag 28 februari 2022. Dit blijkt in de voorjaarsvakantie te vallen maar een 
eerdere maandagavond wordt door het bestuur als te vroeg gezien. Ook nu in 2021 valt de 
ALV in de vakantie. De aanwezige leden vinden het geen overwegend bezwaar.  
De datum wordt dus vastgesteld op 28 februari 2022. 
 
11. Rondvraag 
Niek vraagt wat de positie is van Lex als “interim-bestuursfunctionaris”. Jos legt uit dat wel 
eens eerder een lid ter ondersteuning bij het bestuur betrokken is geweest. Hij voert taken uit 
in overleg met het bestuur. Hij is wel aanwezig bij bestuursvergaderingen maar heeft geen 
recht van stem tot besluitvorming. 
Niek doet verder de aanbeveling aan de leden in het algemeen om mee te doen met 
activiteiten van de Fotobond. Het is stimulerend en je hebt kans om in de publiciteit te 
komen. 
Verder geen vragen voor de rondvraag. 
 
12. Sluiting 
Om 21.46 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
 


